
Zápis z jednání investiční komise ze dne 14.9.2011 

 

Přítomni: T.Chýlek, L.Mlčák, B.Vláčil, K.Pohludka, A.Gryţboň  

 

 

Komise projednala: 

 

1.   Ţádost p. Martina Dobeše a Pavla Šamaje o opravu povrchu MK. Obě ţádosti byly 

posuzovány společně, protoţe se jedná o dva úseky stejné komunikace. Cesta je na i 

na katastru obce Bruzovice a Pazderná. Cesta je uţívaná vlastníky okolních 

nemovitosti a je také pouţívána cyklisty, kteří jedou na Panské Nové Dvory 

k Frýdecké skládce a dále do Frýdku. IK doporučuje připravit podklady pro opravu a 

zařadit ţádost do plánu oprav pro příští rok. Dále doporučuje jednat se zástupci obce 

Bruzovice a Pazderna, a projednat případnou spoluúčast na opravě cca 50%.   

 

2.  Ţádost pana Pavla Kacíře, bytem Dobrá 766 a paní Zdeňky Alferyové, bytem Dobrá 

758 o opravu a odvodnění komunikace č.72. IK doporučuje zařadit ţádost do plánu 

oprav pro příští rok.  

 

3.  Posoudila stav projektové dokumentace na opravu chodníků v centru obce a 

doporučuje aktualizovat (přepracovat) projektovou dokumentaci tak, abychom mohli 

být připraveni na zpracování ţádosti o dotaci na dobudování chodníků hlavně v centru 

obce. 

 


